
Exploration Group Trip to Hydrangea Flower Fields 
Wednesday, May 8, 2019 

Yangmingshan’s Zhuzihu area has become famous for its flower festivals. Calla lily sea-
son is soon over but the month of May is Hydrangea flower.  Hydrangea fields have be-
come popular in the last few years, with fields of white, blue and pink flowers blooming 
beautifully for a short season.  Hydrangeas are native to east asia, and bloom beautiful-
ly when the weather is right.  Once the heat arrives, the flowers can’t survive the strong 
sun.   

We will visit the Hydrangea Farm in Zhuzihu, a large farm with views of Xiaoyoukeng 
(小油坑) in the background.  In early May we will see large pink and blue flowers before 
the sun starts to burn the flowers.  

After spending time exploring the hydrangea fields, we will travel a short distance to the 
Stone House for lunch.  The Stone House is an old Taiwanese farm house and court-
yard that is now a traditional Chinese restaurant specializing in local vegetables and 
chicken.  We will share a set lunch either indoors or if weather permits, in the outside 
courtyard.   

This tour will proceed regardless of weather, and it is important to remember, Zhusihu 
can be cooler and wetter than Taipei.  We will be unable to accept last minute cancella-
tions so once final numbers are given to the restaurant and bus company, we will be 
unable to accept cancellations without charge.   

We will meet at the JianTan MRT station exit 1 at 9:30 for our trip to Yangmingshan. 
Cost for the bus, lunch and hydrangea fields entry fee is NT$1200.  

Please confirm your attendance when you are sure, as spaces on the bus are limited. 

Warm regards, 
Olivia, Carol and Alison 



探索臺北，大賞園繡球花賞花之旅 
五月八日，星期三 

在我們的印象中，來到陽明山的竹子湖，就是去看美麗的海芋。然而，近年來『大賞園繡
球花田』為了延續竹子湖賞花的熱潮，在海芋進入夏天因高溫而逐漸凋萎後，新開發種植
的繡球花緊接著綻放，因為顏色更為繽紛美麗，造成賞花人潮不因夏天而減少。 

我們曾為您安排過海芋田的賞花活動，這次，EG特別安排在漸入炎夏人潮鼎沸前，為您
安排美麗的繡球花賞花之旅。我們很興奮地被花田主人告知，五月一日將是白色繡球花盛
開的大喜日，然而, 紫藍色的繡球花也正花苞滿滿地隨時準備綻放以迎接我們到來。請您
懷著喜悅輕鬆的心情，讓我們一同賞花趣！ 

午餐將安排在具有鄉村特色的『長青蘆』用餐，他們的土雞滑嫩多汁，野菜清翠爽口，值
得您期待。午餐結束後，與美麗的繡球花說再見，如您也是綠手指，可以買一盆回去與家
人分享繡球花的美麗。 

我們將搭乘中型巴士上山，請依據以下集合的時間及地點，讓我們一同上山賞花趣！ 

集合時間：五月八日，星期三，早上9:30 
集合地點：捷運紅線『劍潭站』，一號出口 
費用：$1,200 (包括入門票，巴士，午餐，保險） 

因為必須事先安排好所有的細節，因此，當天無論晴雨，我們將依約準時前往。我們均已
事先預付了費用，請您在報名時務必確認好行程，我們不便接受臨時性的取消，望您配合
與見諒。 

歡迎您的報名參加！


